
 

 

 

 

Rapport från tillsynsbesök på Fogde Kajsa Kavat 

 
Datum:   9 oktober 2017 

 

Deltagare:   Nils-Göran Jonasson, förvaltningschef 

  Hans Holmqvist, skolområdeschef 

  Susanne Tingbratt, kontaktpolitiker 

  Mats Josefsson, kontaktpolitiker 

Elisabet Larsson, utvecklingsledare  

 

Rektor/förskolechef Eva Bagerstam 

 

 

Inriktning/fokus 
Vid årets tillsynsbesök fokuserar vi på följande frågor: 

 

 Enhetens redovisning av vad som gjorts med anledning av de utvecklingsområden som 

beskrivs i föregående tillsynsrapport. 

 Medarbetarenkät 

 Resultat  

 Hur arbetar enheten med trygghet och studiero 

 Nya elever på skolan, hur inkluderas de? 

 ”två bra, en mindre bra” 

 Vilka skriftliga rutiner har ni på förskola/skolan? 

 

Syfte 
Syftet med tillsynsbesök är att:  

 skapa en vi-känsla inom vår verksamhet 

 följa upp måluppfyllelse och kvalitet 

 vara stöd för utveckling 

 på ledningsnivå öka kunskapen om verksamheten 

 

 

 

Besöket 
Eva är nytillträdd förskolechef sedan 2 månader. Hon försöker sammanfatta nuläget på 

förskolorna trots att hon inte varit där så länge. Förskolorna har inskolat många nya barn men 

avdelningarna är inte fullbelagda, så det finns möjlighet att ta emot några barn till. 

Personalbemanningen är bra med 6 förskollärare och 10 barnskötare.  

 

Utvecklingspunkter från förra tillsynen 
För Fogdeskolans förskola är målet att utveckla samverkan mellan avdelningarna då de har en 

helt ny avdelning. Fortsätta utveckla den pedagogiska verksamheten och sin profil. 



Målet för Kajsa Kavat är att trots sin lilla storlek erbjuda tid för alla barnen. Fundera över 

struktur och möjligheter. Att påvisa att föräldrar kan välja Kajsa även framåt. Inga beslut om 

nedläggning är tagna. 

 

Det är en utmaning för nya förskolechefen, som har fyra enheter att ansvara för, att skapa en 

bra sammanhållning mellan dem. Några enheter har gemensamt personalmöte och hjälps åt i 

den utsträckning det är möjligt. Alla enheter har gemensamma planeringsdagar. Ida och Kajsa 

hjälps åt för att få ut planeringstiden.  

Fogde har två personal som öppnar och stänger.  

Den nya avdelningen har inte färdiginredd ännu, visst möblemang saknas.  

 

 

Samtal med barn 
Vi samtalar med några barn. De trivs på förskolan, både ute och inne. När de är ute så ”håller 

fröknarna koll på oss”. Vissa fröknar leker medan de andra dricker kaffe. Ibland leker de Bro 

Bro Breja ute, barnen får bestämma vad man vill leka. Barnen berättar att nya cyklar är 

inköpta men ibland blir det strid om dem då alla vill cykla samtidigt. På förskolan kan man 

pyssla, leka och rita eller vara i det nyinredda discorummet.  

Barnen har bra koll på cirklar, kvadrater och trianglar och att räkna till tjugo är inga problem.  

Maten är god ex. panerad fisk och köttbullar och potatis, de får turas om att hämta lunchen 

men vad hon som lagar maten heter, det har de glömt.  

När de går till biblioteket håller de i ett grönt rep, då lär de sig också allt om trafiken och att 

titta åt alla håll innan de går över gatan. 

 

Personalen summerar  
Två bra saker:  

1. Det är roligt att gå till arbetet plus att man får vara ute varje dag. 

2. Man har fått pengar för att rusta upp utegården. 

 

Mål framåt:  
1. Fortsätta utveckla samverkan/samarbete mellan avdelningar. 

2. Arbeta vidare med samverkan mellan förskoleenheterna. 

 

 

 

Vi hoppas att punkterna kan bli en hjälp vid ert fortsatta arbete med att utveckla enheten. 

 

 

 

 

____________________________   ____________________________ 

Nils-Göran Jonasson      Hans Holmqvist 

 

____________________________   ____________________________ 

Susanne Tingbratt                                                  Mats Josefsson 

 

___________________________ 

Elisabeth Larsson  


